
REFERAT - ORDINÆR GENERALFORSAMLING 2021-2022
Grundejerforeningen Farumvænge

Tirsdag d. 25. oktober 2022,  Kl 19.30
Solvangskolen lokale 10

Der blev serveret kaffe/the, øl og vand.

10 personer mødte frem til årets generalforsamling, som var lovligt indkaldt.

1)  Valg af ordstyrer og referent

Ordstyrer:  Henrik

Referent:  Søren

2)  Formandens beretning

Det forgangne år har været stille og roligt. Bestyrelsen har arbejdet med bl.a. input 
fra sidste års generalforsamling.
  -Opdatering af vedtægter
Bestyrelsen har kigget vedtægterne igennem og lavet et forslag til opdatering, så 
bl.a. fejl og sprog rettes. Disse tages op på generalforsamlingen til afstemning.
  -Reparation af stikveje
Bestyrelsen afventer svar fra kommunen ang. kørsel med skraldevogne på 
stikvejene. Vi vil gerne undgå tung trafik, da dette belaster stikvejene. Dette skal 
afklares inden nærmere undersøgelse af tilstanden af stikvejene samt afklaring om 
og i hvilket omfang reparation er påkrævet.
  -Vejfest
Det var tanken at der skulle ha været af holdt vejfest i sommer. Men da der ikke var 
nogen som meldte sig til festudvalget, blev dette desværre ikke til noget i år.
  -Kontingent/medlemskab
Bestyrelsen fik en henvendelse fra en af parcellerne som gerne ville meldes ud.
Dette er ikke en mulighed. Medlemskabet i grundejerforeningen Farumvænge er et 
vilkår når man køber en af parcellerne i foreningen. Tinglyst deklaration.
  -Bestyrelsesmiddag
Bestyrelsen har afholdt den “årlige” bestyrelsesmiddag på Tante Maren.
  -Diverse
Vores radonmåler er endnu engang udlånt.Den kan lånes ved henvendelse til 
formanden.

Ingen kommentar. 

Formandens beretning blev godkendt.

3)  Regnskab for 2021/2022
Regnskabet gennemgået og godkendt.
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4)  Vedtægtsændringer
Forslag til vedtægtsændringer blev gennemgået.
Alle fremmødte stemte for ændringerne.

Da ændringer i vedtægter kræver at de godkendes af generalforsamlingen, hvor 2/3 af 
medlemmerne skal være fremmødt og 2/3 af de fremmødte skal stemme for, vil der blive 
indkaldte til en ekstraordinær generalforsamling med et punkt på dagsorden: 
Vedtægtsændringer. 

5)  Indkomne forslag
Ingen forslag

5)  Valg til bestyrelsen

Tillykke til de nyvalgte.

6) Fastsættelse af kontingent
Nuværende kontingent på kr. 500 pr. år. fastholdes.

7) Eventuelt

Der blev spurgt ind til radonmåleren hvad folk har målt. Som udgangspunkt er målingerne private. 

Nogle har målt før og efter tiltag for at se effekten.

Man kan læse mere om radon her: https://www.bolius.dk/radon-i-boligen 

Der blev også spurgt ind til proceduren ved om- og tilbygning:

Udover byggetilladelse fra kommunen så skal om- og tilbygning også godkendes af bestyrelsen. 
På hjemmesiden farumvænge.dk kan man se retningslinjer for om- og tilbygning

Post Navn På valg i Periode

Formand Søren Bank Lutterodt 2023 2 år -

Kasserer Kai Beck Andersen 2024 2 år Nyvalgt

Bestyrelsesmedlem Henrik Eklund 2023 2 år -

Bestyrelsesmedlem Rikke Toelhøj 2024 2 år Nyvalgt

Suppleant Jesper Beck Holm 2022 1 år Genvalgt

Revisor Lars Petersen 2022 1 år Genvalgt
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Endelig blev skraldespande til affaldssortering diskuteret. Der er tilsyneladende forskellige 
tilbagemeldinger alt efter om man spørger kommunen eller Vestfrobrænding.

Bestyrelse vil det kommende periode bl.a. kigge på dette.
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